
Van: Tom Verhaegh [mailto:tom.verhaegh@hotmail.nl] 
Verzonden: maandag 9 december 2019 23:02
Aan: Soest van, Geert (GJP)
CC: Hanno Lamers
Onderwerp: Mondelinge vraag CDA fractie

Afgelopen maandag heeft het CDA een brief naar het college en de fractievoorzitters 
gestuurd met het onderbouwde verzoek 
de gunningen van het sociaal domein een half jaar laten in te laten gaan. Hoofdreden: het 
visiedocument dat wat het CDA betreft
de kapstok vormt komt dan pas in de raad. Wij willen eerst visie en dan aanbesteden.

Kan het college de gunningen een half jaar later in laten gaan zodat de gemeenteraad de 
visie actueel heeft en het college 
de door de gemeenteraad geactualiseerde kaders mee kan nemen in de nieuw te schrijven 
aanbestedingen?

Met vriendelijke groet,

Tom Verhaegh
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